
  

 

                                          

Dagsorden skolebestyrelsesmøde Sletten Skole 

 

Møde 2 24/25 

 

Mødedato: 30. september 17.30 – 20.00  

Mødested: Afd. NV 

Mødedeltagere: Skolebestyrelsen 

Afbud: Peter, Mia, Dorte  

 

1. Godkendelse af dagsorden – godkendt. Der vil være punkter, som udsættes til 
formænd er til stede.  

 

2. Meddelelser fra: 

Formandsskabet:  

•  Orientering fra dialogmødet. Før-skole/forårs SFO er afskaffet i foråret 2025.  

Ledelsen: 

•  Orientering om ny ansættelser → Musiklærer afdeling O, Læsevejleder afdeling NV.    
Naturfagslærer afdeling K. Dansklærer for SCL ansat til Skovløkke.  

•  Orientering om henvendelse til ledelse fra forældrerådet i Skovløkken → Diana har 
afholdt forældremøde i 3./4.klasse positiv og god dialog 

•  Orientering om håndtering af sag vedr. mobil i Krogsbølle → skriftlig orientering og 
møde med forældre.  

•  5. november → der kommer invitation ud til alle forældre: FOLKESKOLERNES DAG. 
Oplæg fra politiker og workshop. Eleverne involveres i løbet af dagen. Lærere og forældre 
samles i F3.  

    

De 4 matrikler:  



• Skovløkke: Legetårn indviet.  

• Otterup Grundskole: skolefest 7.november 

• Brian orienterer om nogle klassehændelser på de forskellige matrikler. Ledelsen er 

opmærksomme og tænker i løsninger. 

→ der er et ønske fra skolebestyrelsen at trivsel er en fast lektion på skemaet.  

Elevråd: Miamaja er nyvalgt elevrådsformand fra afdeling O/udskoling. Miamaja udtrykker 
at der er brug for trivsel på skemaet.  

Skolebestyrelsen vil gerne have at elevrådet tager trivsel om på møder og vender tilbage 
med deres ønsker og behov.  

 

Forældrerådene:  

• Brian har orienteret fra Skovløkke under ”meddelelser fra Ledelsen”.  

 

3.   Ligelig fordeling af arrangementer på tværs af matrikler.  

Indstilling:  

Bestyrelsen debatterer hvordan vi sikre, at der over et år opleves en ligelig fordeling af 
anvendelser af skolens 4 matrikler til arrangementer og fælles UV-forløb 

I hvilket omfang skal vi arbejde på, at der laves fællesarrangementer på årgangen – og i hvilket 
omfang skal vi planlægge aktiviteter lokalt på afdelingen. 

 

 

Sagens baggrund:  

Ledelsen kommer med et billede af hvordan det i år er planlagt. 

 PT planlægges følgende fælles: 

- Motionsdag 

- Lejrskole 9. klasse 

- En tur pr alle årgang med transport 

- Cirkusdag 

- Translokation – samme program i Otterup og Krogsbølle. 

- Fælles projektopgave på 9. årgang 

 

Referat:  

Brian giver en kort orientering på baggrund af henvendelser i Krogsbølle.  

Punktet tages op på næste møde. Opmærksom på elever, forældre og læreres perspektiver på 
”ens vilkår”. 

 



4.  Økonomi 

Indstilling: Bestyrelsen orienteres kort om det samlede distrikts økonomi.  

Sagens baggrund: Bilag vedlagt. 

Referat: Brian giver en kort orientering om et mindre underskud.  

 

5. BYOD 

Indstilling: Ledelsen giver en orientering om, hvorfor vi som skole meget snart skal forholde os til 
”Bring your own Device” 

Chromebooks er meget snart slidt – og der er ikke midler i tildelingsmodellen til at alle elever gives 
en device. 

Sagens baggrund: 

Referat: Brian giver en kort orientering. Punktet udsættes til næste gang.  

 

 

6. Principarbejdet 

Indstilling:  

En opdatering på hvor langt grupperne er. 

 

Sagens baggrund: Vi skal have opstartet arbejdet med alle de lovpligtige principper. Derudover 
skal vi på næste møde færdiggøre principper om klassedannelse og forældremøder, så vi handle 
ud fra principperne. 

Udkast til plan for arbejdet med lovpligtige principper → listen gennemgås. Der skal iværksættes 
arbejdsgrupper, som skal tage sig af udarbejdelse af forslag til de enkelte principper i det 
kommende skoleår. Ledelsen er deltagende i alle arbejdsgrupper: 

Skolens arbejde i elevernes 
udvikling i skolens faglige og 
sociale fællesskaber 

Skolefritidsordningens 
virksomhed 

Underretning af hjemmene 
om elevernes udbytte af 
undervisningen 

Julie, Peter, Thilde, Brian Mia, Christina, Heidi Christina, Klaus, Gitte 

 

Referat: Der har ikke været afholdt møder endnu. Det er forældrene, som indkalder til møde.  

7. Frisættelse 

Indstilling: Bestyrelsen kommer med et bud på hvor vi gerne vil frisættes – og hvilke initiativer vi 
på Sletten Skole kan opstarte. 



 

Sagens baggrund: 

Referat: Politikkerne efterspørger hvad SB ønsker at vi bliver ”FRISAT” på? Målet er at eleverne 
skal få en bedre skoledag. Hvad ønsker vi at blive frisat på: 

1. Før-skole tilbage 

2. Ikke antalsbestemt udeskoledage  

3. Eksempelvis ”Åbent hus” en lørdag og fri en mandag f.eks. i forbindelse med juleferie. 

4. Eksempelvis Børnemiljø 0.-5. klasse og Ungemiljø 6.-9. klasse → skift efter 5. klasse i stedet for 6. 

 

Idekatalog: Fremtidens skole, Esbjerg (frisættelse) 

 

8. Kommende punkter 

Opdatering årshjul  

Læseven/Læsebedste. 

Overvågningskamera opdatering. 

Udskolingsfest – Hvordan gør vi fremadrettet? 

Åbenhus for kommende børnehaveklasse. 

Ny børnehave på Krogsbølle. 

En skolehverdag fra 1. august 2025 – tilbagemeldinger fra 5. november. 

Overgang fra BH til skole – Ny hverdag uden før-skole 

 

 

9. EVT. 

Forældrerepræsentation ved de afholdte forældremøder i indskolingen? Nicolaj orienterer fra afd. 
S. på næste møde. 

Brian nævner muligheden for fællesspisning i foråret, nu hvor Førskole er nedlagt.  

Generelt om badesituationen i forbindelse med idræt på alle årgange. 

Afbud til bestyrelseskursus gives til Brian. 

 

 

10. Godkendelse af referat (19.45):  

 

11. Lukkede punkter vedr. personalesager. 

Orientering vedr. personale 


